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20180902-Taygeta-#2- Buitenaardse Boodschap van Pleiaden (Taygeta) 
 

Buitenaardse boodschap van Pleiaden Taygeta (2) 
 

Gosia: Nu begrijp ik uit ons vorige gesprek dat je hier in 2008 bent gekomen? 
Hoewel ik begrijp dat jullie hier ook eerder zijn geweest? 

 
Swaruu: We waren hier eerder, in kleinere aantallen. We zijn hier al duizenden 

jaren. Maar we kwamen in 1952 in groten getale en daarna in 2008 in veel grotere 
getale en zijn hier sindsdien gebleven. 

 
Gosia: Jullie kwamen in grotere getale terug in 2008. Waarom? Wat gebeurde er 

precies? 
 

Swaruu: De Cabal was de Oproeping van het volk aan het voorbereiden. Een 

massamoord. Het had te maken met de eindtijd van 2012. Wij hebben dat gestopt! 
Agenda 21 om precies te zijn. Het zou in 2012 in de hoogste versnelling beginnen. 

Het is nu vertraagd, maar helaas nog niet gestopt! 
 

Gosia: Heeft het te maken met de agenda van de Nieuwe Wereldorde? Het 
uitroeien van de menselijke bevolking, enzovoort? 

 
Swaruu: Ja, het is een onderdeel van de NWO. 

 
Gosia: Ok, wow dus daar kwam je voor terug. Wat bedoel je nu met de eindtijd... 

Ik begreep dat 2012 en zo alleen maar het Ascensieproces betekende? 
 

Swaruu: In werkelijkheid is het een ascensieproces zoals je zei. Het probleem is 
dat de Cabal 9/11 2001 heeft gebruikt als een start of een opwarming van het 

negatieve plan. 

 
Gosia: Wow... dit is een explosieve informatie. Tenminste voor mij. Ik was me er 

niet echt van bewust. 
 

Swaruu: Nu wel. 
 

Gosia: Dus, naast andere redenen, dat is waarom je bent gekomen. 
 

Swaruu: Ja. Er is niet slechts één reden. Het zijn er vele! 
 

Gosia: Kunt u mij de andere redenen geven van waarom u hier bent? 
 

Swaruu: Het oplossen van de problemen van de Aarde is niet iets wat we van 
buitenaf kunnen doen. Het moet van binnenuit gebeuren. Dus wat we doen is 

mensen op dingen wijzen zodat ze op hun beurt meer zullen zien, zelf op onderzoek 
uitgaan totdat een omslagpunt in bewustzijn is bereikt en dan zullen de dingen zich 

in positieve richting beginnen te keren. En je hoeft de massa niet wakker te 

schudden, maak je daar geen zorgen over. Het enige wat je nodig hebt is een kern 
van mensen wakker te maken. De rest zal volgen. En zij zullen volgen omdat zij 
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niet eens echte mensen zijn maar manifestaties in de geest van de weinige echte 
mensen op aarde! 

 
We zijn nu bezig met een massale contactcampagne om informatie te geven die zal 

resoneren met sommige mensen. Het zal misschien niet resoneren met de 
meesten, maar dat hoeft ook niet. Alles wat we nodig hebben is het activeren van 

een paar belangrijke mensen. Dan zal er een kettingreactie ontstaan. 
 

Gosia: Maar nadat het met hen resoneert... is dat het doel van het contact? Alleen 
maar om te resoneren? Is de resonantie genoeg? 

 
Swaruu: Als het resoneert, wordt het vervuld. Het laat die sleutelpersonen 

begrijpen wie ze zijn. Zij zullen in afstemming zijn met hun ware zelf en een andere 
werkelijkheid gaan manifesteren voor zichzelf en daarmee voor de rest van de 

mensheid of van de wereld. Terwijl zij zich manifesteren, veranderen zij de wereld. 

Zij terraformeren. Die sleutelfiguren manifesteren alle werkelijkheid die je ziet. Wat 
ik bedoel is dat als je 7.500.000 sleutelpersonen hebt en zij begrijpen allemaal wat 

er aan de hand is, dan zullen zij een nieuwe realiteit voor iedereen manifesteren 
omdat de rest van de bevolking op Aarde gewoon meer Matrix is. Omdat zij alleen 

maar meer Matrix zijn, zijn zij het product van de manifestatie van die genoemde 
sleutelpersonen. 

 
Wij, of wie dan ook, kunnen niet naar de Aarde komen om alle negatieven af te 

schieten en de boel schoon te maken, een nieuwe holografische regering in te 
stellen en zo, want dat zal niet blijven duren. Het zal niet standhouden omdat het al 

eerder op die manier is gedaan met verschrikkelijke resultaten! Mensen hebben de 
neiging ons tot goden te maken, wat we niet zijn. "Wij zijn boodschappers" dat is 

de eigenlijke betekenis van het woord "Engelen". En honderden, zo niet duizenden 
jaren hebben ze ons dat Engelen gedoe opgespeld, keer op keer. Dat komt omdat 

de mensen op Aarde zo zijn opgevoed. Om te zoeken naar een "ouder" om voor 

hen te zorgen. En op een manier die gebruikt kan worden om ons tegen mensen te 
beschrijven... 

 
Wij zijn een ras dat zelfverantwoordelijk is, daarom zijn wij volwassen. De mensen 

aan de andere kant weten niet hoe ze verantwoordelijk moeten zijn. De mensen 
van de Aarde moet verteld worden wat te denken, wat goed is en wat fout is. Naar 

wie moeten ze luisteren... Eerst de Vader en Moeder, dan de leraren op school, dan 
de bazen op hun werk, en de priesters, en de politici. Ze worden de hele tijd geleid 

en weten niet hoe ze hun eigen beslissingen moeten nemen. Ze zitten in een 
korfgeest, althans de meesten van hen. Dus moeten ze leren volwassen te worden! 

Wees zelfverantwoordelijk. De mensen moeten degenen zijn die de onderdrukkers 
overstijgen. Niet wij. We hebben de eer niet nodig; we weten wie en wat we zijn. 

De mensen moeten het werk doen. 
 

Maar om terug te komen op waarom we hier precies nu zijn. We zijn hier om te 
helpen bij de bevrijding van de Aarde van een vijandige overname door 

buitenaardsen, voornamelijk reptielachtigen. We zijn hier ook om de ascentie van 

de Aarde te helpen bestuderen, vanuit een wetenschappelijk standpunt. En velen 
van ons komen hier ook om persoonlijke redenen. Afgezien daarvan, maar 
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gerelateerd, wij zijn hier om sterrenzaden op de oppervlakte te plaatsen om het 
ontwaken van de mensheid van binnenuit te helpen, degenen die naar binnen willen 

gaan, dan te controleren, te vinden en naar huis terug te brengen als ze hun taak 
hebben volbracht. 

 
Gosia: Ik begrijp het. En dat kan niet vanaf jouw planeet? 

 
Swaruu: Het kan en het gebeurt. Maar het is sneller en veel comfortabeler om het 

vanaf een schip in een baan om de aarde te doen. Het grootste probleem vanaf de 
planeten is dat er een tijdsverschil is van 4,5 tegen 1. Dat wil zeggen dat voor elke 

dag op onze planeten 108 uur op Aarde zijn verstreken. 4 dagen 12 uur voor elke 
dag op onze planeten! 

 
Gosia: Is het voor jullie nu in de baan dezelfde tijdsverhouding? 

 

Swaruu: Nee, vanaf hier is de tijd maar 5 minuten per dag langzamer. Als ik een 
horloge had en het gelijkzette met het jouwe, zal het mijne morgen 5 minuten 

langzamer zijn dan het jouwe. De dag erna zal het 10 minuten langzamer zijn, 
enzovoort. 

 
Gosia: Maar je bent nog steeds in een 5e Dichtheid daarboven in de baan. Zou het 

dan niet hetzelfde moeten zijn als op jullie planeten? 
 

Swaruu: Nee. Tijd is voor ieder mens relatief. Het is geen universele constante 
zoals Einstein ten onrechte beweert. Tijd op een planeet is het gemiddelde van de 

waarneming van de hele bevolking op die planeet. 
 

Gosia: Dus, het heeft niets te maken met dichtheden? 
 

Swaruu: Nee. Alleen omdat dichtheden verbonden zijn met bewustzijn. Tijd is een 

product of een perceptie van elk individueel bewustzijn. Op zichzelf is het niet 
bestaand. 

 
Gosia: Ok... je zegt dat de tijd slechts de perceptie is binnen het bewustzijn van de 

mensen die in de gegeven wereld/dichtheid verblijven. Is dat waarom jullie tijd in 
de baan zo gelijkaardig is aan de onze hier? Omdat jullie dichter bij de 3D zijn en 

ons bewustzijn jullie daar beïnvloedt? 
 

Swaruu: Correct, en ook omdat wij met jullie en met de Aardse gebeurtenissen 
coördineren, dus onze collectieve perceptie van tijd is gelijkaardig van hier in de 

Baan. 
 

Gosia: Hmm... ok, terugkomend op de redenen waarom jullie hier zijn. Is er een 
andere reden waarom je hier bent? Je zei dat het is om ons te helpen opstijgen... 

maar is het belangrijk voor jou dat we opstijgen? Of is je hulp puur altruïstisch? Ik 
begrijp dat je hier bent om te helpen. De vraag is waarom... Het diepere waarom. 

Is het misschien zo dat onze aanwezigheid in 5D om een of andere reden nodig is? 

 
Swaruu: De echte bevolking van de Aarde bestaat uit Starseeds, ook al zijn ze 

http://a-galactic-human-journey.freevar.com/


 
 

René Gieltjes                                                  Pagina 4 van 7                              Webpage http://a-galactic-human-journey.freevar.com   

meerdere of duizenden incarnaties op Aarde geweest, ze zijn allemaal Starseeds, 
omdat ze niet op Aarde ontstaan zijn, ze zijn Bron. Dus in essentie zijn wij allemaal 

de echte mensen op Aarde. Onze familie. En we kunnen niet echt vrij zijn als 
iemand anders onderdrukt wordt. Ook zijn velen van ons daar, en hier 

tegelijkertijd. We willen al onze tijdlijnen, varianten eruit krijgen. En ja, jullie zijn 
nodig in 5D, want 5D is thuis, zo thuis als het maar kan buiten het niet-fysieke 

bestaan. 
 

Gosia: Je zei dat je niet echt vrij kunt zijn als een ander onderdrukt wordt... voel je 
jezelf dan geen vrij ras? Met ons als onderdrukten? 

 
Swaruu: Ingewikkeld antwoord. Mijn volk zegt en voelt dat het veel karma draagt. 

Dingen als Mars bombarderen bijvoorbeeld. Dus, ze voelen dat dit hun karma 
zuivert. Het probleem is dat het karma-concept verkeerd is. Je hoeft geen slecht 

karma met je mee te dragen, dat doe je alleen omdat je daarvoor kiest. Je bevrijdt 

karma wanneer je begrijpt waarom je vroegere gebeurtenissen plaatsvonden. Je 
overwint karma wanneer je voldoende wijsheid vergaart en verwerkt om het 

allemaal los te laten. Vanuit dat gezichtspunt zijn we hier alleen omdat we 
altruïstische redenen hebben. 

 
Gosia: We moeten het in de toekomst zeker over het begrip karma hebben. 

 
Swaruu: Geen probleem. Ik ben hier voor jullie. 

 
Gosia: En u bent vrijwillig hierheen gekomen? 

 
Swaruu: Ja, het is strikt vrijwillig. Meestal zijn het de jonge en idealistische 

Taygetanen die hier komen. De ouderen geven de voorkeur aan andere dingen. 
 

Gosia: Terugkomend op het niet vrij voelen... zoals het nog steeds op mijn netvlies 

staat... zei je: En we kunnen niet echt vrij zijn als iemand anders onderdrukt wordt. 
Betekent dit dat je medelijden voelt voor de mensen? Of help je gewoon om zelf 

vrij te zijn? Of is het allemaal met elkaar verbonden? 
 

Swaruu: Het is verbonden. Het concept dat we allemaal één zijn is hier heel 
duidelijk. We zijn een zeer empathisch ras en we lijden in de schoenen van anderen 

als in die van onszelf. Dus doen we het omdat we iets aan het probleem kunnen 
doen. <- Als we niets doen maakt dat ons net zo schuldig als degenen die het 

probleem in stand houden. Omdat we wel de oplossing hebben! <--- 
 

Gosia: Ik stel me voor dat u de oplossing kunt bieden binnen de grenzen van de 
Wetten. 

 
Swaruu: Ja, dat klopt. En het probleem is dat velen de oplossingen misschien niet 

zullen begrijpen, omdat het erg metafysisch is. Maar in het kort, je verandert de 
perceptie van de werkelijke mensen die de Matrix van binnenuit manifesteren en je 

verandert / lost het probleem op. De problemen op Aarde zijn de uiterlijke reflectie 

/ spiegel van een gespleten en getraumatiseerd zelf van de werkelijke mensen die 
de Matrix manifesteren. Dat is het probleem hier! <--- 
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Gosia: Dit is heel diepgaand en ik vind het prachtig. De echte mensen hier zijn 

degenen die de Matrix manifesteren en in stand houden, mind-gecontroleerd om 
dat te doen, de Matrix opgelegd door de negatievelingen, en om onze perceptie-

bewustzijn te veranderen is om de Matrix van binnenuit te herprogrammeren! Ik 
denk dat ik het begrijp...! 

 
Swaruu: Ja, en daarom zijn we nu, "mijn ras" bij gebrek aan betere woorden, 

maar ook vele anderen, bezig met een uitgebreide campagne om massaal contact 
te leggen met mensen over de hele wereldbol. Dit is massaal zoals nooit tevoren. 

Toch zijn wij die dit doen met verhoudingsgewijs weinig. En het contact vindt niet 
plaats met dezelfde middelen, of methoden van contact. De methoden worden 

aangepast aan het ontvankelijkheidsvermogen en de voorkeuren van ieder individu. 
 

Gosia: Waarom is het nu massaal? 

 
Swaruu: Waarom nu? Omdat we nu pas de noodzaak van het massale contact 

hebben begrepen. Het is de echte "oorlog". Het is een "oorlog" om de geesten en 
de perceptie van de mensen op Aarde. De problemen op Aarde zullen niet worden 

opgelost met blokkades en plasmakanonnen. Het gaat erom de aard van de Matrix 
te gebruiken, zijn innerlijke werking om zichzelf te verslaan. Als we contact kunnen 

maken met genoeg mensen en ze wakker maken, ze helpen de dingen anders te 
zien, dan zullen zij degenen zijn die het probleem oplossen. Van binnenuit, en dit 

zal niet in strijd zijn met enige ruimtewet. 
 

Gosia: Ik vind het geweldig! En ik stel me voor dat je ook eerder in onze 
geschiedenis hebt geprobeerd om de problemen op te lossen? Steeds de 

strategieën aan te passen? 
 

Swaruu: Dat hebben we. Altijd proberen om van binnenuit invloed uit te oefenen. 

Zoals Jeanne d'Arc. Meestal alleen. Zwaar getrainde Taygetans die zichzelf in 
gevaar brengen voor het grotere goed. 

 
Gosia: Je zei dat 51% van de mensen moest ontwaken om de tijdlijn in een 

positieve richting te doen kantelen... op welk percentage zitten we nu? 
 

Swaruu: Nog niet helemaal duidelijk. Ergens in de buurt van 49% tot 50%. Andere 
rassen berekenen een niet zo gunstige 32%. 

 
Gosia: Ok! Toch niet slecht. En hoe komt het dat je nu pas op het idee komt om 

een massale contactstrategie te implementeren? 
 

Swaruu: Dat is gebeurd omdat we nieuwe gegevens hebben gekregen. Gegevens 
over hoe tijd en tijdlijnen echt werken. Zoals ik hierboven al zei, bestaat jullie echte 

bevolking uit Sterrenzaden. Metafysisch gesproken zijn jullie op aarde ons allemaal! 
Dus door jullie wakker te maken, beïnvloeden we de tijdlijn direct in de richting van 

de positieve! 

 
Gosia: Zijn er andere planeten in de vergelijkbare situatie als de onze en helpen 
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jullie hen ook? 
 

Swaruu: Ja, er zijn precies 9 andere planeten die in een vergelijkbare situatie 
verkeren. 10 in totaal. Maar geen van hen verkeert in zo'n kritieke toestand en is 

zo relevant als de Aarde. 
 

Gosia: Waarom is de Aarde zo belangrijk? 
 

Swaruu: Omdat ze dichter bij ons staat en bij een zeer grote verscheidenheid aan 
soorten, omdat ze vol zit met hun Sterrenzaden en wij allemaal voor onze eigen 

soort moeten zorgen. Ook om strategische redenen - dit is het negatieve bolwerk. 
Als de negatieve krachten van de Aarde op Aarde verslagen zijn, zullen de andere 

planeten in moeilijkheden ook bevrijd worden. De andere planeten zijn slechts 
knooppunten van de Aarde's Cabal, Mars en Venus bijvoorbeeld. De Aarde is de 

sleutelplaneet! 

 
Gosia: Sleutel in dit kwadrant bedoel je? Want het universum is heel groot! 

 
Swaruu: Ja, dit kwadrant en probleem van negatieve infiltratie. 

 
Gosia: Kun je het probleem van negatieve infiltratie specificeren alsjeblieft? 

 
Swaruu: De negatieve krachten die vreedzame planeten binnendringen om de 

inheemse bevolking in te halen en te overheersen met behulp van leugens en Mind 
Control voor dienstbaarheid aan zichzelf. 

 
Gosia: Dus dit is ook een belangrijke planeet voor hen? Waarom zoveel 

belangstelling voor de Aarde van beide kanten? 
 

Swaruu: Dat klopt. Zie het als het "Hoofdkwartier" van de negatieve kracht. En 

ook, omdat in andere positieve tijdlijnen de Aarde ook het Hoofdkwartier van de 
Federatie is. Het is het hoofdkwartier van de negatieve krachten en tegelijkertijd 

het hoofdkwartier van de Federatie. 
 

Gosia: Nu dat is interessant! Je bedoelt dat wij het hoofdkwartier van de Federatie 
zijn in andere tijdlijnen? Dus, is het zo dat door ons hier nu te helpen... jullie ook 

de Federatie in andere tijdlijnen redden? 
 

Swaruu: Dat is precies wat ik zeg. Het is allemaal geconcentreerd hier. 
 

Gosia: En waarom zijn de negatievelingen geïnteresseerd in de 3D planeet? Of 
bedoel je dat zij het 3D hebben gemaakt? 

 
Swaruu: Wij (de Federatie) hebben het 3D gemaakt. De negatieve krachten 

hebben het alleen maar gekaapt en de 3D in hun voordeel gebruikt. Het was niet 
onze bedoeling om er zo'n moeilijke plek van te maken. 

 

Gosia: Jullie hebben het 3D gemaakt? Het wordt interessant! Ik moet dit 
onderwerp bewaren om er later dieper op in te gaan. Al met al voel ik me geweldig 
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terwijl ik met je praat... hoewel ik me nog steeds afvraag waarom je ons zoveel 
informatie geeft. Ik voel me zo bevoorrecht en zit nog steeds op mijn hoofd te 

krabben :) 
 

Swaruu: We doen het omdat het nodig is. Zie deze informatie als de echte Aarde 
veranderende "munitie". Het is geen "informatie". Het is "ordinantie". 
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